
 Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

Tid Onsdagen den 16 augusti 2023 kl.19.00 
Plats Vita Villan, Skrävsta Gård 
  
Närvarande Christer Silver Holmberg, Ordförande 

Kerstin Karlsson, Vice ordförande  
Kerstin Ångman, Ledamot, sekreterare 
Siw Andersson, Ledamot 
Amanda Emanuelsson, Ledamot, sammankallande i TK 
Sandra Niva Kjellvinger, BRUSS-ledamot  
Lotta Gill, 1:a suppleant 
Sofia Törnqvist, 2:a suppleant 
Ulf Gunninger, 3:e suppleant  
Mischa Johansson, 4:e suppleant  
Ella Sennerö, BRUSS suppleant 
Linda Holmqvist , Verksamhetschef, adjungerad 
 

  
Frånvarande Åsa Edell, Ledamot  

 
23063 Mötets öppnande 

Ordförande Christer Silver Holmberg förklarade mötet öppnat klockan 19.04 

23064 Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes 

23065 Val av justeringsperson 
Styrelsen beslutade att utse Ulf Gunninger till justeringsperson.  

23066 Föregående protokoll 
Förklarades justerat och lades till handlingarna.                                                                                                                                          

22067 Skrivelser 
a) 

 

23068 Rapporter 

a) TK 

Amanda rapporterade 
Förberedelserna inför Fälttävlan pågår för fullt. En fixardag med många deltagare har 
genomförts. Tre ytterligare fixardagar är inplanerade innan tävlingarna och en efter. 
Fredagen den 8/9 är det viktigt att många funktionärer ställer upp. Då ska det sista som 
inte kan göras i förväg fixas. Funktionärslistor finns i stallet och på Facebook.  
60 ekipage är hittills anmälda till tävlingarna. 

I nuläget är det få anmälningar till dressyrtävlingarna 30/9-1/10. 

Ett TK möte är planerat på söndag 20/8. 



b) BRUS 

Sandra rapporterade 
Ett möte är inplanerat på söndag 20/8.  En skötarkurs och en föräldrakurs planeras.  

Sandra önskar gå på Ridsportforum.  

Intresse för att gå Ungdomsledarkurs kollas på mötet 20/8. 

Den 26/8 kl.13.00 planeras ett möte med BRS styrelse. BRS styrelsen fixar lunch. 

c) Verksamhetsrapport 

Linda rapporterade 

Trasigt staket vid E4an har åtgärdats.  

Alla ridläger gick bra trots tidvis dåligt väder. 

En personal kommer vara sjukskriven under en längre period.  

En ny häst som heter Benny och en ny ponny som heter Hester är inköpta. Prixie får 
sjukgymnastik. Jurand är under igångsättning.  Wenedas tänder är kollade och hon är 
under igångsättning. Uno är behandlad. Lazlo har haft foderstrupsförstoppning, men är 
på väg i gång igen. 

Anmälan till Stockholm och ponnycuperna 2023-24 har gjorts och det kommer att sättas 
upp anslag i stallet inom kort. 

Klubbkläder kommer att säljas via Hööks i fortsättningen. Kollektionen kommer visas 
under infoveckan. 

Tränarpolicyn behöver ses över. Siw, Lotta, Kerstin K och Linda bildar en arbetsgrupp som 
får i uppdrag att göra en översyn. Kerstin K är sammankallande. Mischa konsulteras vid 
behov. 

Ridgrupperna är fulla. En introgrupp startas. 

Sofia och Linda ska se över om fler skyltar behövs runt om på anläggningen. 

d) Ekonomi 
Dyra hästinköp och inköp av extra hösilage påverkar likviditeten.  

e) Verkställande utskott (VU)  
 

f) Personalutskott (PU)  
 

g) Kommunrelationer  
 

h) Inträffade olyckor eller tillbud  
 

23069 Infoveckan 

Under infoveckan 21/8-27/8 behöver styrelsen vara på plats. Sofia mailar ett dokument 
där vi kan fylla i hur vi kan delta. 

23070 Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

23071 Utvärdering av mötet 



23072 Nästa möte 
Tisdag den 12 september 2023. Lotta fixar fika. 

23073 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet 20.56 

 

Skrävsta 2023-08-16 

 

 

Kerstin Ångman Christer Silver Holmberg Ulf Gunninger 
Sekreterare Ordförande Justeringsperson 

 

 

 

 

 


